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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:1679 Sjöräddningssällskapet

Sveriges Radio rapporterar den 22 juni att avtalsförhandlingar pågår mellan å 
ena sidan SOS Alarm och å andra sidan Sjöräddningssällskapet om ökade 
kostnader för vidarebefordran av larm till Sjöräddningssällskapet. Tidigare har 
en symbolisk summa betalats, nu verkar det som om SOS Alarm vill ta ut en 
betydligt högre summa, vilket mot bakgrund av att Sjöräddningssällskapet 
redan är en frivillig organisation och inte har några statliga bidrag till sin 
verksamhet ter sig orimligt. Staten och Sveriges Kommuner och Landsting är 
delägare i SOS Alarm. Därmed är det en fråga för regeringen vilken hållning 
som staten bör inta ifråga om en verksamhet som betyder mycket för 
säkerheten i svenska farvatten och som genom alla de ideella insatser som 
årligen görs leder till att tusentals liv kan räddas.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att sjösäkerheten i 
våra farvatten kan förbli på en hög nivå för det fall att avtalsförhandlingarna 
leder till högre kostnader för Sjöräddningssällskapet?

………………………………………

Tobias Billström (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-26
Besvaras senast
2017-07-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


